
Gotlands Bro OK                                         PROTOKOLL                                                       Nr 517 

                                                       Styrelsemöte 2020-04-29  
 

 

Närvarande:                                      
Ronny Liljegren, Ulf Nilsson, Birgitta Hjerthén, Andreas Liljegren,  
Helene Eklund, Magnus Ihreskog och Göran Gustafsson 
  

 
§ 1  Mötets öppnande 
   

Ordförande Ronny öppnade mötet 
 
 
§ 2  Godkännande av dagordning 
   

Utskickad dagordning godkändes. 
 

§ 3  Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
   

Föregående protokoll godkändes 
 Helene gick igenom beslut 2020. 

             
§ 4  Rapporter 
 

Ordförande 
Ansökan duschhus – RF/SISU Gotland tar inget beslut just nu, man avvaktar Corona. 
Investeringsstöd Region Gotland – inget stöd delas ut 2020 med anledning av Corona. 
Rapport från GOF styrelsemöte – konsulenten permitteras över sommaren, Hitta ut 
utsatt i Visby och Klinte, Lillkorpen inställd. 
Destination Gotland marknadsstöd – vi har blivit tilldelade 7600 kr. 
Sponsoravtal – med Länsförsäkringar 25 000 kr, värdegrundsfrågor 
Fagning – vi har fått förfrågan om fagning i Salmbärshagens änge – beslutas att vi 
avstår. 
Idrottsdag i Slite 25/9 – beslutas att vi deltar. 
 
Sekreterare 
Medlemsavgifter – utskickat först på mail, sen med Broosket till de som inte betalat. 
Det droppar in, de flesta är bra på att meddela att de inte längre vill vara 
medlemmar. 
Valberedning 2020 – frågan kvarstår sedan årsmötet. Beslutas att varje kommitté tar 
fram förslag till valberedningen. Helene pratar med Kjell Nilsson, ytterligare en 
person i valberedningen behöver tillsättas. 

Kassör             
Ylva Svangren deltar inte på mötet 
Osäkert ekonomiskt läge framåt. 
Ansökan till RF skall göras för kompensationsstöd.  
Uteblivna intäkter fram till idag: Nattinatta, Broruset, DM-sprint, uthyrning (Novi) 
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Stugkommittén           2(3) 
Elljusspåret är fixat efter storm, nya stolpar mm mycket jobb. 
God kontakt med markägare 
Städdag – lagom med folk, allt städ. 
2 lyktstolpar skall fraktas från GEAB till Kinner. 
Novi har inte hört av sig ännu, vi och dom avvaktar besked. 
Edvard Pettersson är redo att börja sommarjobba – Ulf pratar med honom om 
lämplig mängd arbetstid.     

Tränings- och rekryteringskommittén        
 Fler och fler ungdomar hittar till tisdagsträningen – igår 27 st. 
Göran genomför OL-dag i Stenkyrka och Fole skolor. 
Riksläger troligen inställt. 
Breddläger  inställt 
Kommittén skall ha möte om höstens verksamhet. 
Veckans bana blir tisdagsträningar även fortsättningsvis. Göran kontaktar Brent Key 
om banläggning och Livelox samt Anders Nilsson om uthängning.  

Infokommittén   
Spårtavlan – kvarstår 
Broosket – kommer att läggas ut på hemsidan inom kort. 
Nästa nummer vad skriver vi om när vi inte har några aktiviteter? Fundera! 
Manusstopp 15 juni. 
Facebook – Birgitta kollar med Sofia Gardelin, möjligheten att även lägga ut bilder på 
Instagram. 

Tävlingskommittén 
Verksamheten står på vänt med anledning av Corona. Vi följer beslut från SOFT och 
GOF och anpassar oss efter det. Beslut väntas i månadsskifte maj/juni. 
Jungfruloppet skall också tas beslut om. 
Kartritning – kartbidrag skall sökas för 20/21. 
Norrprojektet kartritning – Anders Nilsson håller i bollen just nu. 
       

§ 5 Uppvaktningar 

 Uppvaktningar enligt listan är gjorda. 

 Kommande uppvaktningar kollades av. 

§ 6 Övriga frågor 
 
Jubileumsfest – avvaktande läge. 

 

§ 7  Nästa möte           3(3) 
 
  Styrelsemöte söndag 7 juni 17.30 hos Andreas i Fole 
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§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande tackade för god mat och visat intresse. Mötet avslutades.  

 
 
Sekreterare:    Justerare: 
 
 

 
Helene Eklund    Ronny Liljegren    Birgitta Hjerthén 

               

  


